

Supreme Summer Cuisine

Di King Heen specially presents "Supreme Summer Cuisine", an array of tempting delicacies with a selection of high-quality ingredients to whet your appetite in this sweltering midsummer.

盛夏饗饌

炎炎夏日，
帝京軒特地為你預備全新一系列「盛夏饗饌」。
嚴選優質食材，炮製出多款惹味開胃的菜式，
讓你頓時消暑解悶，感受鮮味盎然的盛夏季節。

馬來咖喱焗本地乳龍蝦 (壹隻) (配法式麵包)
Lobster Fillet, Malaysian Curry, Sautéed (Whole)
(Served with Baguette) **HK\$438**

夏威夷萬壽果海鮮花膠湯 (四位用)
Fish Maw Soup, Seafood, Papaya, Boiled (for 4 persons) **HK\$398**

花椒拍蒜牛肝菌炒M5和牛
M5 Wagyu Beef Cube, Boletus, Garlic, Chilli Sauce, Sautéed **HK\$368**

櫻花蝦漁鄉涼瓜炒鴛鴦蚌
Twin Clams, Dried Shrimp, Cucumber, Dried Bean Curd,
Dried Cherry Shrimp, Stir-fried **HK\$338**

鐵板薄荷椒香煎焗魚嘴
Fish-head, Shallot, Black Pepper, Pan-fried **HK\$338**

戈壁黑蒜茄子乾煸台山蠔
Jumbo Oyster, Eggplant, Black Garlic, Sautéed **HK\$328**

金沙虎蝦燕窩炒乳酪 (四件)
Cheesy Bird's Nest, Prawn, Salted Egg Yolk, Sautéed (4 pieces) **HK\$298**

酸菜豆芽萵筍脆鯪魚球
Minced Grass Carp Ball, Bean Sprout, Celtuce,
Pickled Sour Mustard, Braised **HK\$288**

青檸香茅胡椒焗走地雞 (半隻)
Chicken, Lemon Grass, Pepper, Green Lemon, Roasted (Half) **HK\$288**

陳皮山楂紅麴京烤骨
Spare Rib, Air-dried Tangerine Peel, Hawthorn,
Red Yeast Rice, Braised **HK\$288**

供應期由2025年7月1日起至10月12日(2025年10月4日至7日除外)・另收加一服務費・以上推廣不可與其他優惠或折扣同時使用・帝京酒店保留修改優惠條款及細則、更改或終止此優惠之權利，恕不另行通知・如有任何爭議，帝京酒店保留最終決定權

Available from 1 July until 12 October 2025 (Except 4-7 October 2025)・Subject to 10% service charge・This promotion cannot be used in conjunction with other discounts or offers
・Royal Plaza Hotel reserves the right to amend the terms and conditions of the offer, change or delete the offer without prior notice・Should a dispute arise, Royal Plaza Hotel reserves the right to arbitrate the final decision